
P R O T O K Ó Ł Nr 13/13 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Adamów 

w dnia 22 listopada 2011 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Tomasz Michałuszko - Przewodniczący Komisji. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku 
3. Informacja o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2013r. 
4. Wyrażenie / sformułowanie/ na piśmie swojej opinii o projekcie budżetu Gminy na 2014 
rok i przedstawienie Komisji Rewizyjnej oraz Radzie Gminy. 
5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2014 rok 
6. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2013 r. 
7. Sprawy różne 
8. Zamkniecie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Otwarcia posiedzenia dokonał pan Tomasz Michałuszko - Przewodniczący komisji. 
Posiedzeniu przewodniczył pan Tomasz Michałuszko - Przewodniczący komisji. 

Ad 2. Porządek obrad w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

Ad.3. Pan Wójt i Pani Skarbnik - przedstawili informację o przebiegu wykonania budżetu 
gminy Adamów za I półrocze 2013 r. 

Komisja po przeprowadzonej dyskusji, udzielonych wyjaśnieniach zaopiniowała 
pozytywnie wykonanie budżetu gminy za I półrocze 2013 rok. 

Ad.4. Pan Wójt i Pani Skarbnik - omówili projekt budżetu gminy na 2014 rok. 

Radny Piotr Czarnecki - wyraził sprzeciw do projektu budżetu na 2014r. ze względu na 
infrastukturę drogową w swojej miejscowości, którą niejednokrotnie była poruszana na 
komisji i sesjach rady gminy. 
Komisja w głosowaniu jawnym za 2, przeciw 1, wstrzymujących się-. 
Pozytwynie zaopinowała projekt budżetu gminy na 2014r. 

Ad.5. Komisja opracowała plan pracy Komisji na rok 2014. 
Zał .Nr l . 

Ad.6. Komisja opracowała sprawozdanie ze swej działalności za 2013 rok. 
/zał. Prot. Nr 2/ 



Ad.7. Sprawy różne; 

Pan Wójt poinformował, że została zminiejszona subwencja na 2014r. w wysokości 
około 800 tys. zł. oraz, że rozstrzygnięto przetarg na dowóz dzieci do szkół. 

Pan Wójt udzieli odpowiedzi na zapytania członków komisji dotyczące gminy. 

Ad.8. Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie komisji. 
Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 


